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Jaargang 5                                                            Opiniebrief 2  April 2011 
 

In deze opiniebrief besteden wij aandacht aan de bezuinigingen waar Dinkelland voor staat. 

Op 29 maart heeft de gemeenteraad een voorlopig besluit genomen over het pakket aan 

bezuinigingen. Het CDA heeft verschillende amendementen (wijzigingsvoorstellen) en moties 

ingediend en de belangrijkste zijn door de raad overgenomen. In deze opiniebrief doen wij 

verslag. Ook kijken we terug op de verkiezingen van provinciale staten en de werkbezoeken 

van Staatsecretaris Bleker en Minister Van Bijsterveld, die op uitnodiging van het CDA aan 

Dinkelland zijn gebracht.  

 

Terugblik verkiezingen provinciale staten 
Door: bestuur 

De Statenverkiezing  zijn geweest op 2 maart 2011. Onze kandidaat Rob Engbers is als 

nummer 10 op de lijst de verkiezing ingegaan.  Maar als gevolg van de verkiezing van Pieter 

van de Vinne met voorkeurstemmen is Rob een plaats opgeschoven naar nummer 11. 

Gelukkig is Rob rechtstreeks gekozen. Rob namens de afdeling Dinkelland; van harte 

gefeliciteerd! Eric Kleissen stond nummer 29 op de lijst en heeft onvoldoende 

voorkeurstemmen gekregen om gekozen te worden.  

 

Het CDA heeft helaas 6 zetels verloren in Overijssel. Gelet op de landelijke tendens hadden 

we dit verwacht. Het goede nieuws is dat het CDA in Overijssel de grootste partij blijft en dat 

er meer mensen op het CDA hebben gestemd als met de verkiezingen voor de 2
de

 kamer in de 

zomer vorig jaar. 

 

CDA landelijk, regionaal en plaatselijk 
Door: bestuur 

In de aanloop naar de provinciale verkiezingen was 

CDA Staatssecretaris Henk Bleker te gast bij Erve 

Broam in Agelo. Hij was hier op uitnodiging van de 

CDA Losser, Tubbergen en Dinkelland. Op deze 

bijeenkomst maakte Henk Bleker bekend dat hij 

zich sterk zal maken om het gebied “Achter de 

Voort” in Agelo uit de Natura 2000 gebieden te 

schrappen.  

 

 

Vooral voor de agrariërs in Agelo is dit goed nieuws, omdat zij beperkt worden in hun 

bedrijfsvoering door de Natura 2000 status van “Achter de Voort”. 

 

Op 1 maart 2011 was op uitnodiging van onze provinciale CDA kandidaten (in het bijzonder 

Rob Engbers) CDA Minister Marja van Bijsterveld op werkbezoek in Dinkelland. Zij bracht 

een bezoek aan het Kulturhus de Mare in Noord-Deurningen. De Minister en de statenleden 

waren zeer onder de indruk van de wijze waarop dit Kulturhus gebouwd is en beheerd wordt. 

Vooral  was de minister zeer enthousiast op de wijze waarop in Noord-Deurningen invulling 

wordt gegeven aan de Brede school formule.  
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Dit zijn een paar voorbeelden van het belang en de voordelen, ook voor onze plaatselijke 

gemeenschap dat wij als CDA een landelijke partij zijn. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ambities en middelen in balans 
Door: Ilse Duursma en Jos Jogems 

Ambitie en middelen in balans, dat is de titel die het college heeft gegeven aan de 

bezuinigingsoperatie. Het college heeft op verzoek van de raad een keuze gemaakt waarop 

bezuinigd moet worden. Het college heeft gekozen voor een dikke kaasschaaf en zowel 

subsidies, als de “harde” sector worden niet gespaard.  

 

In deze bijdrage wil ik u meenemen in de zoektocht van de CDA fractie; hoe we met de 

bezuinigingsvoorstellen van het college zijn omgaan. We hebben een discussieavond 

georganiseerd met Dinkellanders. En daar hebben wij de bezoekers twee vragen gesteld. De 

eerste is: “wat voor een soort gemeente moet Dinkelland zijn” en de tweede; “als je dit hebt 

vastgesteld, waarop wil je dan bezuinigen?”  

 

Ook hebben wij een website in het leven geroepen www.ideevoordinkelland.nl. Een site 

waarop Dinkellanders hun ideeën konden inbrengen voor de bezuinigingen. Want 26.000 

inwoners weten meer dan 21 raadsleden. Alle opmerkingen hebben wij verwerkt en als vraag 

bij het college neergelegd. Daarnaast hebben wij veel bestuurders van verenigingen 

ontvangen of zijn wij bij hen op bezoek geweest. Ook daar hebben wij in de discussie inzicht 

gekregen in de problematiek, die de bezuinigingen met zich mee brengen. Maar ook kregen 

wij ideeën over hoe zaken aangepakt kunnen worden.  

 

In de fractie zelf is nadrukkelijk gekeken naar de vraag die wij ook de bezoekers van onze 

discussieavond hebben gesteld. Namelijk: wat voor gemeente wil je zijn? Ik zal u niet 

vermoeien met de discussie, maar de uitkomst is belangrijk. Wij willen de bezuinigingen 

afzetten tegen ons Dinkellandse thema agrarisch-toeristisch. Maar daar hoort voor ons 

nadrukkelijk de leefbaarheid bij. Leefbaarheid in alle kernen. Dat is onze maatstaf, daarlangs 

willen wij de bezuinigingen afmeten.  

 

De verenigingen en instellingen in onze kernen, met al hun vrijwilligers, maken  de kernen 

aantrekkelijk en zorgen voor de leefbaarheid. Deze bezuinigingen mogen er niet toe leiden dat 

we vrijwilligers op zo’n wijze demotiveren dat ze het bijltje er bij neergooien en dus de 

verenigingen niet alleen financieel getroffen worden maar ook nog eens organisatorisch. In 

onze afwegingen hebben we dit nadrukkelijk mee laten wegen.  
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Dat wil niet zeggen dat er niet gekort kan worden op de verenigingen en instellingen, de 

realiteitszin van veel verenigingen en hun bestuurders kennende zullen ze beperkte 

bezuinigingen best op een inventieve manier kunnen opvangen in hun organisatie. 

 

Bovengenoemde heeft geleid tot een groot aantal andere of aangepaste keuzes van het CDA. 

Hieronder geef ik de belangrijkste.  

 

1. Bibliotheek 

 

De bibliotheek is een basisvoorziening voor onze inwoners. Bezuinigingen 

van 50% in 5 jaar tijd, zoals het college wil is wat het CDA betreft niet 

realistisch. Een goede bibliotheek, op meerdere locaties, is belangrijk. Aan 

bezuinigingen ontkomen wij niet, maar de CDA-fractie kiest voor 25% in 5 

jaar tijd en wij realiseren ons dat dit een forse ingreep is. In deze 5 jaar heeft 

de bibliotheek de gelegenheid om ervoor te zorgen dat zij meer inkomsten 

krijgt uit andere potjes. Dus minder afhankelijk van subsidie van de 

gemeente. Ons voorstel is gesteund door Lokaal Dinkelland. De VVD en de 

PvdA hebben tegengestemd. 

 

2. Muziekonderwijs en harmonieën  

Muziekonderwijs is belangrijk voor onze jeugd en 

daar willen wij voor de muziekschool de nadruk 

leggen. Het moet niet zo zijn dat er in Dinkelland 

geen muziekonderwijs meer is. Voor de 

muziekkorpsen is dit essentieel. Als het 

muziekonderwijs te duur wordt, zal er minder jeugd 

een instrument leren bespelen. En dat is de dood in 

de pot voor de muziekkorpsen en dus voor onze 

kernen. Het CDA gaat uit van het huidige 

subsidiebedrag voor muziekonderwijs. Dit betekent 

wel een bezuiniging, omdat bij het huidige 

subsidiebedrag uitgegaan is van veel meer leerlingen dan er werkelijk gebruik maken van 

muziekonderwijs. Het CDA kiest, net als de andere fracties in de raad om het bestaande vaste 

bedrag per leerling te handhaven. De bezuiniging op de muziekkorpsen is door alle fracties 

geschrapt. Dus de harmonieën blijven hun gebruikelijke subsidie ook in 2012 ontvangen. 

 

3. Gemeentelijke organisatie 

Op een harde wijze ingrijpen in de samenleving en de pijn daar neerleggen mag. Maar wat 

voor de samenleving geldt, geldt ook voor de het personeelsbudget van de gemeente. Dus het 

CDA wil een algemene taakstelling van 5% in 5 jaar tijd. Dit betekent dat de gemeente elk 

jaar hetzelfde werk moet doen met ongeveer 2 fulltime ambtenaren minder en na 5 jaar is dat 

10 ambtenaren minder. Deze afbouw geeft het college de gelegenheid om op natuurlijke wijze 

het personeelsbestand aan te passen. Dit voorstel van Lokaal Dinkelland is unaniem gesteund. 

 

4. Bijdrage gemeenteraad 

Als het personeelsbudget van de gemeente met 5% daalt, en allerlei verenigingen en 

stichtingen hebben hier last van, dan moet de raad ook naar zichzelf kijken. Alle fracties 

hebben het voorstel van het CDA om het raadsbudget met 5% te verlagen gesteund.  
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5. Wegenonderhoud 

De fractie van Lokaal Dinkelland wil de bezuinigingen op het onderhoud van de wegen 

schrappen.  Dit hebben wij afgewogen tegen onze visie. 

In het kader van toerisme en leefbaarheid is het belangrijk om het onderhoud van de wegen op 

goed niveau te hebben en te houden. Ook omdat achterstallig onderhoud vaak leidt tot meer 

uitgaven als er echt grote problemen zijn. Het CDA heeft daarom dit voorstel gesteund. De 

VVD en PvdA hebben besloten het voorstel van Lokaal Dinkelland niet te steunen. 

 

6. Sport 

Sport is belangrijk voor onze burgers. Veel van 

onze burgers en vooral onze jeugd is actief 

sportbeoefenaar. Van de andere kant is de 

bijdrage van de gemeente in verhouding tot 

andere gemeentes hoog. Op onze vragen aan het 

college hebben wij geen duidelijk antwoord 

gekregen. De fracties CDA, VVD en Lokaal 

Dinkelland willen geen keuzes maken die ze 

niet kunnen overzien en hebben het college 

daarom gevraagd om een plan van aanpak te 

maken. In dat plan van aanpak moet onder 

andere duidelijk worden wat de gevolgen van de bezuinigingen zijn voor de individuele 

verenigingen en hoe de harmonisatie van de bijdragen definitief doorgevoerd wordt. Het 

college heeft dus nog huiswerk gekregen. 

 

7. Zwembad 

Het 50 meter zwembad; een onderwerp dat 

voor veel discussie zorgt. Meningen liggen 

verdeeld en dat zie je ook bij onze burgers. 

Het gaat van sluiten tot omarming van het 

zwembadplan. Voor alle fracties is het met 

de huidige informatie niet mogelijk om een 

startschot te geven. Want de initiatiefgroep 

heeft een mooi rapport gemaakt, maar 

volstrekt onvoldoende voor besluitvorming 

in de raad. Dat vinden dus alle fracties in de 

raad. Dus ook hier is het college gevraagd om een onafhankelijk onderzoek te doen naar het 

50 meter bad in Denekamp en dit onderzoek hoeft wat het CDA betreft geen € 100.000,- te 

kosten, want er ligt al veel vooronderzoek op de plank. 

 

8. VVV 

De VVV is bezig met een transformatie. Een samenvoeging en dan een actieve partij worden 

die geprivatiseerd is. Kosten worden betaald uit het toeristisch fonds. En dit wordt 

gefinancierd uit een deel van de toeristenbelasting en door alle bedrijven in de verschillende 

kernen. De andere fracties, met uitzondering van de PvdA zijn met het CDA van mening dat 

dit een goede ontwikkeling is. Privatisering van het toerisme. De verantwoordelijkheid daar 

waar die hoort, bij de VVV en de plaatselijke ondernemers. Dus allerlei evenementen die voor 

bezuinigingen in aanmerking komen moeten hier ook worden ondergebracht. De middelen die 

ervoor staan kunnen ook in het toeristisch fonds.  
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9. OZB verhogen 

De OZB verhogen met 5% naar totaal 7% per jaar. Dit is het CDA een brug te ver. De burgers 

moeten in deze tijden genoeg inleveren. In ons verkiezingsprogramma hebben wij aangegeven 

dat een inflatiestijging doorgevoerd mag worden van maximaal 2% verhoging per jaar. Dit is 

wat wij nu ook willen. Alleen de PvdA is voor verhoging van de OZB met 5%. 

 

10. Dorpsplan + Tilligte 

Op 4 maart jongstleden heeft Stichting dorpsraad Tilligte een brief 

gezonden naar college en raad, waarin de dorpsraad aangeeft, dat ze zich 

al geruime tijd inzet om voor Tilligte een dorpsplan+ op te stellen. In het 

voorjaar van 2010 heeft het college namelijk al aangegeven dat Tilligte in 

aanmerking komt voor een dorpsplan+. Wij hebben voorgesteld dat de 

dorpsraad Tilligte dit jaar in overleg met het college de planvorming van 

het dorpsplan+ vorm geeft. In 2012 is dan bekend wat de kosten zijn voor 

de uitvoering van het dorpsplan+. Bij de herverdeling van de gelden voor 

de majeure projecten kan dan bepaald worden welk bedrag voor de 

uitvoering beschikbaar wordt gesteld. Daarom heeft de raad unaniem een 

motie van het CDA aangenomen dat in raadsplan 2012 een post wordt 

opgenomen voor de uitvoering van het dorpsplan+ Tilligte en Agelo. Dit laatste omdat voor 

Agelo ook nog geen dorpsplan+ is opgesteld. De raad heeft voor de uitvoering van het 

dorpsplan+ in Saasveld en Deurningen deze route gevolgd en zie wat daar voor een 

fantastische zaken in die kernen gerealiseerd zijn. 

 

Lid van het CDA 
Door: bestuur 

Wij zijn zeer blij met uw lidmaatschap en wij 

hopen dat u nog jaren lid mag blijven van het 

CDA. Hiervoor hebben wij in een paar 

voorbeelden getracht u het belang duidelijk te 

maken van een sterk landelijk maar ook 

plaatselijk CDA. Wij hopen dat u onze 

boodschap wilt uitdragen in uw omgeving en 

dat wij nieuwe leden mogen verwelkomen. U 

kunt zich aanmelden via onze website 

www.cda.nl/dinkelland of rechtstreeks bij ons 

secretariaat, de heer Gerard Voorthuis, telefoon 

0541 625581.    

 

 

 

 

 

 

 

Informatie: 

Wilt u meer informatie? Op de website van het CDA Dinkelland, www.cda.nl/dinkelland 

vindt u meer informatie. U kunt ook contact opnemen met onze secretaris de heer Gerard 

Voorthuis. De heer Voorthuis is bereikbaar op telefoonnummer 0541 625581. Via de website 

kunt u ook contact met ons opnemen. 

 


